



(https://lbbe-web.univ-lyon1.fr/sites/default/files/styles/img_1280x768_image_scale_crop_main/public/media/images/especes_de_climat.jpg?itok=5pSioT7I)

Inauguration of the exhibition "Espèces de climat !" on Tuesday, October 5 at 6:30 pm at the University Library of Lyon 1

The university library is pleased to invite you to the opening of the exhibition "Espèces de climat !", Tuesday, October 5 at 18:30

Published on 21 September 2021

This exhibition, in which researchers of the LBBE have participated, will allow you to discover the consequences of climate change on ecosystems and animal biodiversity.

During the inauguration you can attend the show "C'est rapport aux bêtes! Reading for music cage, with François Salès and Claire Truche of the Nth Company (on presentation of the health pass and reservation

[HERE](#) [↗](#)

)

You can find more information

[HERE](#) [↗](#)

on all the events organized around this exhibition for the Fête de la science: the round table "What biodiversity for tomorrow?" and the workshops "What talkers these fossils! (animated by Gilles Escarguel) and "When the climate warms up, the elephants warm up!" (animated by Benjamin Guinet, Lisa Nicvert and Lucie Thel doctoral students at LBBE).

For more information:

especedeclimat.univ-lyon1.fr [↗](#)

Cette exposition, à laquelle ont participé des chercheuses et chercheurs du LBBE, vous permettra de découvrir les conséquences des modifications climatiques sur les écosystèmes et la biodiversité animale.

Lors de l'inauguration vous pourrez assister au spectacle « C'est rapport aux bêtes ! Lecture pour musique de cage », avec François Salès et Claire Truche de la Nième Compagnie (sur présentation du passe sanitaire et réservation)

Vous pouvez retrouver plus d'informations sur l'ensemble des manifestations organisées autour de cette exposition pour la Fête de la science: la table ronde "Quelle biodiversité pour demain ?" et les ateliers « Quels bavards ces fossiles! » (animé par Gilles Escarguel) et « Quand le climat se réchauffe, les éléphants s'échauffent ! » (animé par Benjamin Guinet, Lisa Nicvert et Lucie Thel doctorant.es au LBBE).

Pour en savoir plus: